
Notulen dorpsraad verfgadering dd 12-06-2017 

Afwezig met afbericht : Hans Verheggen, Pater Vlam, Dick Leeuwenkamp  

Afwezig : Eli Ruijter  

Aanwezig: Helga Wagemaker, Jacco Stuyvenberg , Aad Kramer , Willy Schipper. 

 

Notulen 13 maart: Verkeer: Aad heeft geen contact meer gehad met de verkeersgroep 

Het verkeersplan is ingediend maar er is geen nader nieuws.  

De notulen zijn akkoord bevonden met dank aan de notulist.  

 

Verslag werkbezoek  Willy heeft geen enkele reactie gekregen op haar mail met wensen lijstje van de 

gemeente. Ze zal daar achter aan gaan.  

Er zullen punten van op de actielijst worden geplaatst.  

Er zal in de brugpraat een oproep worden gedaan voor vrijwilligers voor het onderhoud bij het 

voetbalveld.  

Wie is de contactpersoon voor het wandelnetwerk ? 

Wie is de contactpersoon voor het gebruik van de gymzaal ?  

Jacco zal de fietsersbond benaderen ivm een procedure voor een oplaadpunt voor elektrische 

fietsen. 

Jammer dat er geen plek voor de jeugd is in de Old Skool.  

 

Naamgeving Plan van Schie:  

Elli heeft de naam voorstellen in overleg met de fam. Van Schie bij de gemeente ingediend.  

Er heeft verder geen terugkoppeling plaats gevonden.  Willy zal het bij de gemeente navragen.  

 

Opvolging Secretariaat: We zullen roulerend notuleren. Helga zal de agenda en spoedeisende zaken 

doen.  We moeten met elkaar zoeken naar een nieuwe secretaris.  

 

Brugpraat: een ieder heeft bijdragen ingeleverd. 

Jaarmarkt : we staan weer met een kraam op de jaarmarkt. Roulerend bemannen/vrouwen. Daar kan 

dan ook  het abonnementsgeld voor 2018 worden betaald (5.=) 

Naar aanleiding van de info die Helga krijgt van Royal Hashkoning kan de vaste oeververbinding een 

onderwerp zijn voor de jaarmarkt. 

Herstel Jacob Claase sluis: Er wordt mooi werk geleverd al heeft het wel lang geduurd.   



 

Rondvraag: Aad is benaderd door Irene Kramer om een cross trimbaan te realiseren bij het 

wandelpad bij Croon en Bergh.  

Tevens zal hij bij Gertjan Hopman en de Witte Roos vragen naar de kosten voor een RVS tafel bij het 

publicatie bord. 

Op het Zwanenplein tussen de garages is het asfalt in zeer slechte staat. Helga zoekt uit wie daar 

voor verantwoordelijk is. 

 

Helga vraagt ook aandacht voor het werk van Dorpswerk/kleine kernen wij zijn lid van deze org. En 

kunnen dus deelnemen aan de activiteiten.  

Sluiting: Helga sluit om 21.40 deze vergadering met een dankwoord.  

 

Op de actielist plaatsen :  

Aandacht voor het voetpad langs de Burgerweg richting Ruigeweg. (ongelijk en gevaarlijk)  

Bibliotheek bus kan niet bij de school komen omdat de draai vanaf de grote sloot te Krap is, ( via 

Meester Bollplein ?)  

Verkeerssituatie bij de school onduidelijk richting Grote Sloot.  


